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van FILIP BRUSSELMANS
datum: 30 november 2022

aan BART SOMERS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
BESTUURSZAKEN, INBURGERING EN GELIJKE KANSEN

Overheidsgebouwen  -  Asbestproblematiek

Asbest is een verre van onschuldig mineraal en vormt een reële bedreiging voor de 
volksgezondheid. Tegen 2034 moeten de meest risicovolle asbesttoepassingen dan ook 
zijn verwijderd uit woningen en gebouwen in Vlaanderen. Tegen 2040 moeten alle andere 
asbesttoepassingen in slechte staat verwijderd zijn. Voor publieke gebouwen gelden de 
voornoemde decretale verplichtingen natuurlijk vanuit een voorbeeldfunctie, zij het dat 
het geen sinecure zal zijn om hier tegen de gestelde data aan te voldoen.

De geschatte hoeveelheid asbest in overheidsgebouwen bedraagt immers 4.200.000 
vierkante meter om nog niet te spreken over de wellicht duizenden kilometers aan 
asbestbevattende nutsleidingen in en rond overheidsgebouwen en -instellingen.

Recentelijk, op 23 november om precies te zijn, werd het asbestattest verplicht bij de 
overdracht van alle woningen en gebouwen, gebouwd voor 2001. Vanaf 2032 zullen alle 
eigenaars - ook wanneer er geen sprake is van overdracht - een asbestattest in huis 
moeten hebben.

Dat leek mij een goede aanleiding om een huidige status op te maken voor de 
asbestsituatie in de gebouwen die onder de bevoegdheid van de minister ressorteren. 

1. Wat is de actuele toestand van het patrimonium dat onder beheer van de minister 
staat?

2. Dringen zich bijzondere maatregelen op?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Jan Jambon (89), Hilde Crevits (194), Bart 
Somers (78), Ben Weyts (170), Zuhal Demir (232), Matthias Diependaele (76), Lydia 
Peeters (313), Benjamin Dalle (40), Jo Brouns (184)



BART SOMERS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
BESTUURSZAKEN, INBURGERING EN GELIJKE KANSEN

ANTWOORD 
op vraag nr. 78 van 30 november 2022
van FILIP BRUSSELMANS

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door mevrouw Zuhal Demir, Vlaams 
minister van Justitie en Handhaving, Omgeving, Energie en Toerisme.


